

2. Plaće

Porezi i doprinosi iz plaće i naknade plaće/Osnovice doprinosa

Red. br.	Vrste dohotka	Porez i prizrež	Doprinosi iz plaće - %	Doprinos na plaću - %	Ukupno dopr. na plaću - %	Posebni dopr. za zdravstvo
			MO	Zdravstveno osiguranje		
1	2	3	4	5	6	7
1.	Plaće za redovni i prekovremeni rad	da	20,00 (15+5)	16,5	16,5%	-
2.	Plaće HRVI ¹	da	20,00	16,5	17,20	-
3.	Plaća upućenih na rad u inozemstvo ²	da	20,00	16,5	17,20	10,00
4.	Plaće - prvo zapošljavanje ³ i mlade osobe	da	20,00	-	-	-
5.	Plaće u str. međun. org. i ustan. (s i bez dipl. imuniteta)	da	20,00	16,5	17,20	-
6.	Naknada plaće za vrijeme bolovanja na teret poslodavca	da	20,00	16,5	17,20	-
7.	Naknade, potpore i nagrade iznad propisanih iznosa radnicima	da	20,00	16,5	17,20	-
8.	Naknada plaće za vrijeme bolovanja na teret HZZO-a	ne	-	-	-	-
9.	Neplaćeni dopust (odjava radnika)	ne	-	-	-	-
10.	Stručno osposobljavanje bez zasnivanja radnog odnosa	ne	na najnižu osnovicu 20,00	16,5	na najnižu osnovicu 36,50	-
11.	Naknade, potpore i nagrade do propisanih iznosa	ne	-	-	-	-

¹ Obračunati se porez i prizrež umanjuje za % utvrđene invalidnosti.

² Osnovica za doprinose je plaća utvrđena KU uvećana za 20%.

³ Oslobođenje od doprinosa na plaće za radnike i izaslane radnike prema Zakonu o doprinosima - doprinos za beneficirani staž i posebni doprinos za osobe s invaliditetom se plaćaju.

Posebni doprinos za zdravstvenu zaštitu u inozemstvu*

Osnovica za obračun doprinosa = **3.210,24 kn**

♦ Iznosi doprinosa za cijeli mjesec (3.210,24 x 20%) = **642,05 kn**

Iznosi doprinosa za 1 dan:

♦ mjesec ima 28 dana: **22,93 kn** (642,05 : 28)

♦ mjesec ima 30 dana: **21,40 kn** (642,05 : 30)

♦ mjesec ima 31 dan: **20,71 kn** (642,05 : 31)

Rok za uplatu: do 15. dana u mjesecu za prethodni mjesec

*Za boravak/put u zemlje EU, EGP (Norveška, Island i Lihtenštajn) i Švicarsku te zemlje s kojom je ugovorom o socijalnom osiguranju uređeno pitanje zdravstvene zaštite (BiH, Crna Gora, Makedonija, Srbija i Turska), ne plaća se doprinos za ZZ u inozemstvu.

Stope poreza na dohodak

Stopa	Visina porezne osnovice	
	Mjesečno	Godišnje
24%	do 30.000,00 kn	do 360.000,00 kn
36%	iznad 30.000,00 kn	iznad 360.000,00 kn

Osnovica za izračun plaće - korisnici državnog proračuna i javne službe

Za razdoblje	Iznos
za studeni i nadalje	5.421,54 kn (Nar. nov., br. 118/17 i 112/17)

Proračunska osnovica

3.326,00 kn - za obračun i isplatu naknada na temelju posebnih zakona (Zakon o izvršavanju Državnog proračuna Republike Hrvatske za 2019. godinu, Nar. nov., br. 113/18)

Osnovice doprinosa za 2019.

Prosječna mjesečna bruto plaća za razdoblje

I. - VIII. 2018. iznosi **8.448,00 kn** (Nar. nov., br. 98/18)

→ najniža mjesečna osnovica: = **3.210,24 kn**

→ najviša mjesečna osnovica: = **50.688,00 kn**

- ♦ ako je mjesečna plaća radnika veća od 50.688,00 doprinosi za MO (I. i II. stup) obračunavaju se na 50.688,00 te iznose **10.137,60 kn**
- ♦ primjenjuje se samo na primitke vezane uz rad za određeni mjesec (ne za potpore, nagrade iznad neoporezivih iznosa)
- ♦ doprinosi na plaću obračunavaju se na stvarno isplaćenu plaću
- najviša godišnja osnovica = **608.256,00 kn**
- ♦ primjenjuje se samo za doprinos za MO za I. stup
- ♦ doprinos za MO za II. stup obračunava se i na razliku iznad najviše godišnje osnovice
- ♦ može se primijeniti samo kod jednog isplatioca
- ♦ doprinosi na plaću obračunavaju se na stvarno isplaćenu plaću

Minimalna plaća za 2019.

♦ **3.750,00 kn** (Nar. nov., br. 109/18)

Preračunavanje neto plaća u bruto plaće od 1.1.2019. godine

Preračunavanje neto plaće u bruto iznos može se izvršiti primjenom jedne od formula koje su prikazane u nastavku. Pritom treba voditi računa da se odabere odgovarajuća formula, ovisno o visini neto iznosa plaće, osobnom odbitku, visini prireza porezu na dohodak te najvišoj mjesečnoj osnovici za obračun doprinosa za mirovinsko osiguranje koja za 2019. godinu iznosi 50.688,00 kn.

Formule za preračunavanje neto plaća u bruto plaće za 2019., kao i koeficijente poreza i prireza, navodimo u nastavku.

Formule za preračunavanje neto plaća u bruto plaće

1. Neto plaća ≤ osobnom odbitku → Bruto plaća = neto × 1,25

2. Neto plaća ≤ 30.000,00 - (7.200,00¹ × kp) + osobni odbitak →

$$\text{Bruto plaća} = \frac{\frac{(\text{neto plaća} - \text{osobni odbitak})}{1 - (0,24 \times \text{kp})} + \text{osobni odbitak}}{0,80}$$

3. Neto plaća > 30.000,00 - (7.200,00 × kp) + osobni odbitak te ≤ 40.550,40² [(10.550,40³ - os.odb.) × 0,36 × kp + 7.200,00 × kp]⁴

→

$$\text{Bruto plaća} = \frac{30.000,00 + \text{os. odb.} + [\text{neto pl.} - (30.000,00 - 7.200,00 \times \text{kp} + \text{os. odb.})] \times \text{kppr}36}{0,80}$$

4. Neto plaća > 40.550,40 - [(10.550,40 - os. odb.) × 0,36 × kp + 7.200,00 × kp]⁵

→

$$\text{Bruto plaća} = 30.000,00 + \text{os. odb.} + [\text{neto pl.} - (30.000,00 - 7.200,00 \times \text{kp} + \text{os. odb.})] \times \text{kppr}36 + 10.137,60$$

¹ 30.000,00 × 24%

² 50.688,00 - 10.137,60 (50.688,00 × 20%)

³ 40.550,40 - 30.000,00

⁴ Ograničenje neto iznosa plaće do iznosa prema navedenom izrazu uzima se u obzir kada se pri obračunu plaće doprinos za mirovinsko osiguranje obračunava do iznosa najviše mjesečne osnovice (50.688,00 kn za 2019. godinu). Ako neto iznos plaće prelazi iznos izračunat prema

navedenom izrazu, a pri obračunu plaće će se primjenjivati najviša mjesečna osnovica za obračun doprinosa, za preračunavanje se koristi formula pod br. 4.

⁵ Formula br. 4. koristi se u slučaju kada je neto plaća viša od iznosa iz navedenog izraza i kada se primjenjuje najviša mjesečna osnovica za obračun doprinosa za mirovinsko osiguranje od 50.688,00 kn pa se doprinos obračunava do tog iznosa (bruto plaća viša od 50.688,00 kn).

Primjer: Preračunavanje neto plaće u bruto plaću

Plaća radnika utvrđena je u neto iznosu od 8.000,00 kn. Radnik koristi samo osnovni osobni odbitak, a prebivalište mu je u Zagrebu.

Odgovarajuću formulu odabiremo prema prvom odgovarajućem izrazu ovisno o neto iznosu plaće. Za ovaj primjer prvi odgovarajući izraz je onaj pod br. 2.:

2. Neto plaća ≤ 30.000,00 - (7.200,00 × kp) + osobni odbitak

$$8.000,00 \leq 30.000,00 - (7.200,00 \times 1,18) + 3.800,00 = 25.304,00$$

te za preračunavanje koristimo formulu br. 2.:

$$\text{Bruto plaća} = \frac{\frac{(\text{neto plaća} - \text{osobni odbitak})}{1 - (0,24 \times \text{kp})} + \text{osobni odbitak}}{0,80}$$

$$\text{Bruto plaća} = \frac{\frac{(8.000,00 - 3.800,00)}{1 - (0,24 \times 1,18)} + 3.800,00}{0,80}$$

Bruto plaća = 12.074,22 kn

Kontrola:

R. br.	Opis	Iznos
1	2	3
1.	Bruto plaća	12.074,22
2.	- 20% MO	2.414,84
3.	Dohodak	9.659,38
4.	- osobni odbitak	3.800,00
5.	Porezna osnovica	5.859,38
	- porez 24%	1.406,25
	- porez 36%	-
6.	Porez ukupno	1.406,25
7.	Prirez porezu (18%)	253,12
8.	Porez i prirez	1.659,38
9.	Neto plaća (3. - 8.)	8.000,00

Koeficijenti prireza te poreza i prireza za stope 24% i 36%

stopa prireza	koef.prireza (kp)	porez 24% (kppr 24)	porez 36% (kppr 36)
1	2	3	4
0,00%	1	1,315789	1,562500
1,00%	1,01	1,319958	1,571339
2,00%	1,02	1,324153	1,580278
3,00%	1,03	1,328374	1,589320
4,00%	1,04	1,332623	1,598465
5,00%	1,05	1,336898	1,607717
6,00%	1,06	1,341202	1,617076
6,25%	1,0625	1,342282	1,619433
6,50%	1,065	1,343364	1,621797
7,00%	1,07	1,345533	1,626545
7,50%	1,075	1,347709	1,631321
8,00%	1,08	1,349892	1,636126
9,00%	1,09	1,354280	1,645820
10,00%	1,1	1,358696	1,655629
11,00%	1,11	1,363141	1,665556
12,00%	1,12	1,367615	1,675603
13,00%	1,13	1,372119	1,685772
14,00%	1,14	1,376652	1,696065
15,00%	1,15	1,381215	1,706485
16,00%	1,16	1,385809	1,717033
17,00%	1,17	1,390434	1,727713
18,00%	1,18	1,395089	1,738526

Beneficirani staž radnika

Zakon o stažu osiguranja s povećanim trajanjem

12 mjeseci se računa kao	Stopa dodatnog doprinosa za I. stup MO	Stopa dodatnog doprinosa	
		I. stup	II. stup
14 mjeseci	4,86%	3,61%	1,25%
15 mjeseci	7,84%	5,83%	2,01%
16 mjeseci	11,28%	8,39%	2,89%
18 mjeseci	17,58%	13,07%	4,51%

Koeficijenti za preračun neto iznosa primitka u bruto iznos (doprinos iz primitka 20% i na primitak 16,5% - bez osobnog odbitka)

Prirez	Porez 24%		Porez 36%	
	Bruto 1	Bruto 2	Bruto 1	Bruto 2
0,00%	1,6447368421	1,916118421	1,9531250000	2,2753906250
1,00%	1,6499472017	1,922188490	1,9641734758	2,2882620993
2,00%	1,6551906780	1,928297140	1,9753476612	2,3012800253
3,00%	1,6604675877	1,934444740	1,9866497139	2,3144469167
4,00%	1,6657782516	1,940631663	1,9980818414	2,3277653453
5,00%	1,6711229947	1,946858289	2,0096463023	2,3412379421
6,00%	1,6765021459	1,9531250000	2,0213454075	2,3548673997
7,00%	1,6819160388	1,959432185	2,0331815224	2,3686564736
7,50%	1,6846361186	1,962601078	2,0391517129	2,3756117455
8,00%	1,6873650108	1,965780238	2,0451570681	2,3826079843

Obvezni elementi „poziva na broj zaduženja“

Pravilnik o porezu na dohodak i Pravilnik o doprinosima

Oznaka	Opis oznake
X	0 – isplata plaće 1 – isplata prvog dijela plaće 2 – isplata drugog dijela plaće 3 – isplata plaće koja ne podliježe uplati doprinosa za mirovinsko osiguranje na temelju individualne kapitalizirane štednje 4 – isplata plaće koje ne podliježe uplati doprinosa na osnovicu 5 – isplata plaće kao prioritetne tražbine u otvorenom postupku predstečajne nagodbe i to za vrijeme trajanja postupka sve do sklapanja nagodbe pred nadležnim trgovačkim sudom ili do obustave postupka 6 – isplata plaće koja ne podliježe uplati doprinosa za mirovinsko osiguranje na temelju individualne kapitalizirane štednje i uplati doprinosa na osnovicu 7 – isplata plaće prema kojoj su javna davanja sadržana u zahtjevu za reprogramiranje naplate poreznog duga ili zahtjevu za otpis duga s osnove kamata i reprogram glavnice duga ili jednokratnu uplatu glavnice prema posebnom propisu, a o zahtjevu u trenutku isplate plaće, još nije odlučeno 8 – isplata primitka od kojega se utvrđuje drugi dohodak prema kojemu se utvrđuje obveza doprinosa
	9 – isplata naknade plaće od strane poslodavca 10 – isplata mirovine 11 – isplata dohotka od osiguranja 12 – isplata dohotka od kapitala 13 – isplata dohotka od posebne vrste imovine 14 – dohodak od imovinskih prava 15 – isplata drugog dohotka koji ne podliježe obvezi doprinosa

Visina dnevnice za službeno putovanje u zemlji za državne dužnosnike, suce i druge pravosudne dužnosnike

Ministarstvo pravosuđa RH je dana 19.4.2017. izdalo okružnicu temeljem koje se od 9. ožujka 2017. godine tuzemna dnevnicu za suce i druge pravosudne dužnosnike može neoporezivo isplatiti u iznosu od **170,00 kn** po danu (KLASA: 121-02/17-01/3, URBROJ: 514-03-01-01-17-04 od 19. travnja 2017.).

Komisija za tumačenje odredba i praćenje primjene KU za državne službenike i namještenike dala je tumačenje prema kojem povećanje iznosa dnevnice za zaposlene u javnim službama sa 150,00 na 170,00 kn temeljem (tada privremenog) Temelnog KU za službenike i namještenike u javnim službama zaključenog 9.3.2017., automatski podrazumijeva povećanje dnevnice za državne službenike i namještenike bez potrebe sklapanja dodatka Kolektivnom ugovoru.

Popis Ugovora o izbjegavanju dvostrukog oporezivanja

Država	Nar. nov. (Med. ug.)	Datum primjene	Država	Nar. nov. (Med. ug.)	Datum primjene
Albanija	13/95	01.01.1998.	Kuvajt	15/02	01.01.2004.
Armenija	13/09	01.01.2011.	Latvija	3/01	01.01.2002.
Austrija	3/01	01.01.2002.	Litva	3/01	01.01.2002.
			Luksemburg	6/14	01.01.2017.
Azerbajdžan	2/13	18.03.2013.	Mađarska	11/97	01.01.1999.
Belgija	6/03	01.01.2005.	Makedonija	13/95	01.01.1997.
Bjelorusija	3/04	01.01.2005.	Malezija	6/03	01.01.2005.
Bosna i Hercegovina	2/05	01.01.2006.	Malta	7/99	01.01.2000.
Bugarska	3/98	01.01.1999.	Maroko	1/09 i 4/09	01.01.2013.
Crna Gora	3/03	03.06.2006.	Mauricijus	10/03	01.01.2004.
Češka	8/99 i 6/09	01.01.2000.	Moldova	3/06	01.01.2007.
Čile	10/04	01.01.2005.	Nizozemska	3/01	01.01.2002.
Danska	12/08	01.01.2010.	Njemačka	9/06	01.01.2007.
Estonija	8/03	01.01.2005.	Norveška	Preuzet od SFRJ NN 53/91	08.10.1991.
Finska	Preuzet od SFRJ NN 53/91	08.10.1991.	Oman	9/10	01.01.2012.
Francuska	7/04	01.01.2006.	Poljska	13/95	01.01.1997.
Grčka	18/97	01.01.1999.	Portugal (Konvencija)	4/15	01.01.2016.
Gruzija	12/13	01.01.2014.	Rumunjska	11/96	01.01.1997.
Indija	2/15	01.01.2016.	Rusija	11/96	01.01.1998.
Indonezija	13/09	01.01.2013.	San Marino	10/05 i 3/14	01.01.2006.
Iran	10/04	01.01.2009.	Sirija	12/08	01.01.2010.
Irska	16/03	01.01.2004.	Slovačka	11/96	01.01.1997.
Island	3/11	01.01.2012.	Slovenija	3/03	01.01.2005.
Italija	10/00	01.01.2010.	Srbija	3/03	01.01.2005.
Izrael	11/06	01.01.2007.	Španjolska	3/06	01.01.2007.
Jordan	11/05	01.01.2007.	Švedska	Preuzet od SFRJ NN 53/91	08.10.1991.
Južnoafrička Republika	17/97	01.01.1998.	Švicarska	8/99	01.01.2000.
Kanada	12/99	01.01.2000.	Turkmenistan	3/15	01.01.2016.
Katar	1/09	01.01.2010.	Turska	5/99	01.01.2001.
Kina	3/01	01.01.2002.	Ukrajina	11/97	01.01.2000.
Koreja	7/06	01.01.2007.	Velika Britanija i Sjeverna Irska	5/15	01.01.2016.
Kosovo	13/17	01.01.2018.			

Plaće

(statistički podaci i podaci iz prethodnih godina)

Osnovice doprinosa 2006. – 2018.

God.	Najniža osnovica za obračun doprinosa	Najviša mjesečna osnovica	Najviša god. osnovica
2006.	2.169,65	37.194,00	446.328,00
2007.	2.298,00	39.390,00	472.680,00
2008.	2.441,25	41.880,00	502.200,00
2009.	2.611,00	44.760,00	537.120,00
2010.	2.700,60	46.296,00	555.552,00
2011.	2.679,65	45.942,00	551.304,00
2012.	2.714,60	46.536,00	558.432,00
2013.	2.753,45	47.202,00	566.424,00
2014.	2.779,35	47.646,00	571.752,00
2015.	2.780,05	47.658,00	571.896,00
2016.	2.812,95	48.222,00	578.664,00
2017.	2.940,82	46.434,00	557.208,00
2018.	3.047,60	48.120,00	577.440,00

Stope doprinosa na dan 31.12.2002.

Doprinosi	Stope	
	iz	na
Mirovinsko osiguranje	10,75%	8,75%
Zdravstveno osiguranje	9,00%	7,00%
Zapošljavanje	0,85%	0,85%
Ozljede na radu	-	0,47%
Ukupno	20,6%	17,07%

Prosječne plaće po zaposlenom u pravnim osobama RH

Mjesec	Prosječna plaća u mjes ecu		Razdoblje	Prosječna plaća u razdoblju	
	bruto	neto		bruto	neto
1	2	3	4	5	6
7/17	7.956,00	5.905,00	5/17 – 7/17	8.006,00	5.952,00
8/17	8.122,00	6.018,00	6/17 – 8/17	8.053,00	5.976,00
9/17	7.989,00	5.958,00	7/17 – 9/17	8.022,00	5.961,00
10/17	8.081,00	6.014,00	8/17 – 10/17	8.064,00	5.997,00
11/17	8.381,00	6.190,00	9/17 – 11/17	8.148,00	6.053,00
12/17	8.052,00	5.973,00	10/17 – 12/17	8.171,00	6.059,00
1/18	8.361,00	6.189,00	11/17 – 1/18	8.264,00	6.117,00
2/18	8.274,00	6.128,00	12/17 – 2/18	8.228,00	6.096,00
3/18	8.467,00	6.253,00	1/18 – 3/18	8.368,00	6.190,00
4/18	8.420,00	6.220,00	2/18 – 4/18	8.387,00	6.201,00
5/18	8.616,00	6.352,00	3/18 – 5/18	8.502,00	6.275,00
6/18	8.508,00	6.276,00	4/18 – 6/18	8.515,00	6.283,00
7/18	8.420,00	6.206,00	5/18 – 7/18	8.514,00	6.277,00
8/18	8.508,00	6.264,00	6/18 – 8/18	8.479,00	6.249,00
9/18	8.361,00	6.195,00	7/18 – 9/18	8.055,00	5.985,00

Pregled stopa poreza na dohodak od 1995. do 31.12.2015.

(Pri isplati plaća po sudskim presudama utuženih u bruto iznosu propisane obveze obračunavaju se primjenom propisa koji su bili na snazi u razdoblju za koje se plaće isplaćuju.)

U tablici dajemo pregled stopa poreza na dohodak važećih od 1995. do 31.12.2015.)

Razdoblje	Stopa	Osnovica
1	2	3
1.1.1995. – 31.12.1996. ¹	25% 35%	- do trostrukog iznosa osn. osobnog odbitka (25.200 kn godišnje) - iznad trostrukog iznosa osn. osobnog odbitka
1.1.1997. – 31.12.1998. ²	20% 25%	- do trostrukog iznosa osn. osobnog odbitka (28.800 kn godišnje) - iznad trostrukog iznosa osn. osobnog odbitka
1.1.1999. – 31.3.2000. ³	20% 35%	- do trostrukog iznosa osn. osobnog odbitka (36.000 kn godišnje) - iznad trostrukog iznosa osn. osobnog odbitka
1.4.2000. – 31.12.2000. ⁴	20% 35%	- do trostrukog iznosa osn. osobnog odbitka (45.000 kn godišnje) - iznad trostrukog iznosa osn. osobnog odbitka
1.1.2001. – 31.12.2002. ⁵	15% 25% 35%	- do dvostrukog iznosa osn. osobnog odbitka (30.000 kn godišnje) - do peterostrukog iznosa osn. osobnog odbitka (75.000 kn godišnje) - iznad peterostrukog iznosa osn. osobnog odbitka
1.1.2003. – 31.12.2004. ⁶	15% 25% 35% 45%	- do umnoška osn. osobnog odbitka i faktora 2 (36.000 kn godišnje) - 45.000 kn godišnje (razlika između 36.000 kn i 81.000 kn – faktora 4,5) - 171.000 kn godišnje (razlika između 81.000 kn i 252.000 kn – faktora 14,0) - razlika iznad 252.000 kn godišnje
1.1.2005. – 30.06.2010. ⁷	15% 25% 35% 45%	- do dvostrukog iznosa osn. osobnog odbitka (43.200 kn godišnje) - razlika između dvostrukog i peterostrukog iznosa osn. osobnoga odbitka (108.000 kn godišnje) - razlika između peterostrukog i 14-erostrukog iznosa osn. osobnog odbitka (302.400 kn godišnje) - razlika iznad 252.000 kn godišnje
1.7.2010. – 29.2.2012.	12% 25% 40%	- do dvostrukog iznosa osn. osobnog odbitka (43.200 kn godišnje) - razlika između dvostrukog i šesterostrukog iznosa osn. osobnoga odbitka (86.400 kn godišnje) - razlika iznad šesterostrukog iznosa osn. osobnog odbitka
1.3.2012. – 31.12.2015.	12% 25% 40%	- do jednostrukog iznosa osn. osobnog odbitka (26.400 kn godišnje) - razlika između jednostrukog i četverostrukog osn. osobnog odbitka (79.200 kn godišnje) - razlika iznad četverostrukog osn. osobnog odbitka

¹ Zakon o porezu na dohodak (Nar. nov., br. 95/94, 7/95-isp., 25/95-pročišćeni tekst, 52/95-isp.)

² Zakon o porezu na dohodak (Nar. nov., br. 106/96)

³ Zakon o porezu na dohodak (Nar. nov., br. 164/98)

⁴ Zakon o porezu na dohodak (Nar. nov., br. 33/2000)

⁵ Zakon o porezu na dohodak (Nar. nov., br. 127/2000)

⁶ Zakon o porezu na dohodak (Nar. nov., br. 150/02)

⁷ Zakon o porezu na dohodak (Nar. nov., br. 177/04)

Razdoblje	Prosječna plaća u razdoblju	
	bruto	neto
2009.	7.711,00	5.311,00
I.-VIII. 2010. (NN br. 129/10)	7.657,00	5.305,00
2010. (NN br. 31/11)	7.679,00	5.343,00
I.-VIII. 2011. (NN br. 133/11)	7.756,00	5.441,00
2011. (NN br. 30/12)	7.796,00	5.441,00
I.-VIII. 2012. (NN br. 128/12)	7.867,00	5.464,00
2012. (NN br. 32/13)	7.875,00	5.478,00
I.-VIII. 2013. (NN br. 138/13)	7.941,00	5.507,00
2013. (NN br. 32/14)	7.939,00	5.515,00
I.-VIII. 2014. (NN br. 133/14)	7.943,00	5.510,00
2014. (NN br. 47/15)	7.953,00	5.533,00
I.-VIII. 2015. (NN br. 121/15)	8.037,00	5.693,00
2015. (NN br. 22/16)	8.055,00	5.711,00
I.-VIII. 2016. (NN br. 102/16)	7.739,00	5.664,00
2016. (NN br. 21/17)	7.752,00	5.685,00
I.-VIII. 2017. (NN br. 110/17)	8.020,00	5.960,00
2017. (NN br. 25/18)	8.055,00	5.985,00
I.-VIII. 2018. (NN br. 98/18)	8.448,00	6.237,00

Ukupan fond sati po mjesecima 2017. (2080) i 2018. (2088)

mjesec	broj sati u		mjesec	broj sati u	
	2017.	2018.		2017.	2018.
siječanj	176	184	srpanj	168	184
veljača	160	160	kolovoz	184	176
ožujak	184	168	rujan	168	168
travanj	160	176	listopad	176	184
svibanj	184	184	studen	176	168
lipanj	176	160	prosinac	168	176